
Informácia 

z 3. zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 5. marca 2013 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Ing. J. Maga,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 
2. Informácie o polročnom hodnotení žiakov ZŠ s MŠ Likavka 
3. Informácie o testovaní žiakov nižšieho sekundárneho vzdelávania ZŠ 
4. Rôzne 
5. Uznesenie 
6. Záver 

 
1. JUDr. M. Brtko privítal prítomných a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných 

s programom zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola 
zvolená PaedDr. M. Brtková. 

 
2. Riaditeľ školy Ing. J. Maga oboznámil prítomných s jednotlivými informáciami 

v rámci hodnotenia žiakov ZŠ s MŠ Likavka za 1.polrok šk. r. 2012/ 2013. Riaditeľ 
školy poukázal na podporu žiakov, na ich zvýšenú potrebu motivácie pre učenie  sa 
a kvalitatívnejšiu spoluprácu  pedagógov a rodičov žiakov. Upriamil pozornosť  na 
možnosť zúčastniť sa výchovno-vzdelávacieho procesu ako pozorovateľ v rámci 
jednotlivých predmetov školy. 

 

3. Riaditeľ školy Ing. J. Maga informoval prítomných s výsledkami testovania Komparo, 
ktoré môžeme špecifikovať  ako nezávislé testovanie vzdelanostnej úrovne školy. 
Daného testovania sa zúčastnili žiaci 6., 8. A 9. ročníka nižšieho sekundárneho 
vzdelávania ZŠ s MŠ Likavka. V priemere žiaci školy v oblasti matematika a práca                  
s informáciami  dosiahli o 2,1% nižšiu úroveň ako priemerný výsledok žiakov 
v Žilinskom kraji v danej oblasti. V oblasti slovenský jazyk a literatúra žiaci dosiahli 
o 3,0% vyššiu úroveň ako priemerný výsledok žiakov v Žilinskom kraji. Opakovane 
riaditeľ školy upozornil na neustálu motiváciu a podporu žiakov v ich vzdelávaní, či 
muž zo strany rodičov alebo pedagógov školy. Riaditeľ školy informoval prítomných 
o blížiacom sa testovaní žiakov 9. ročníka nižšieho sekundárneho vzdelávania pod 
názvom Monitor. Testovanie bude prebiehať dňa 13.03. 2013. Daného testovania sa 
zúčastní 27 žiakov školy. Testovanie sa zameriava na dve oblasti: matematika a práca 
s informáciami, slovenský jazyk a literatúra. 

 
 



4.  V rámci diskusie sa prerokovali dané témy: 
- Riaditeľ školy Ing. J. Maga oboznámil  prítomných so zápisom do 1.ročníka 

primárneho vzdelávania ZŠ s MŠ Likavka. Do daného ročníka je zapísaných 
27 detí, z čoho 2 deti majú povolenie študovať v zahraničí. Upozornil                       
na predpoklad spojenia daných tried v druhom ročníku. 

- Zástupkyňa riaditeľa školy pre M .Mgr. S. Baranová podala informáciu 
o zápise detí do materskej školy, ktorý sa uskutoční 07.03. 2013. Poukázala na 
to, že už teraz je dané zariadenie obsadené plnokapacitne, preto je potrebné 
zaoberať sa myšlienkou vytvorenia nových priestorov pre triedu 
i hygienických priestorov. Ak bude situácia kritická, zriadi sa trieda na pol dňa, 
ale aj toto riešenie je len dočasné. Do diskusie sa  aktívne zapojili aj členovia 
Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka, t.j. J. Hykel, J. Peniak, I. Marton a Ing. M. 
Švento, ktorí poukázali na riešenie daného stavu čo najskôr, veď demografický 
vývoj smeruje pozitívnym smerom. Odporučili riaditeľovi školy zostaviť 
komisiu, zistiť možné ponuky, vypracovať primárne podklady na projekt 
a následne v spolupráci so stavebným úradom hľadať prijateľné spôsoby 
riešenia daného stavu. 

- Člen RŠ I. Marton poukázal na určité nejasnosti v dokumente Štatút Rady 
školy pri ZŠ s MŠ Likavka, a to v Čl.3, 2-c-2- Činnosť rady školy, ktorý sa                        
na základe hlasovania členov RŠ vypúšťa, a v Čl.6, 7- Pravidlá rokovania rady 
školy, v ktorom sa mení formulácia ,, Rada školy prizýva na výberové konanie 
a účely voľby  na vymenovanie riaditeľa školy jedného delegovaného zástupcu 
OÚ v sídle kraja a jedného delegovaného zástupcu ŠŠI.“ Prítomní členovia RŠ 
jednohlasne odsúhlasili zmenu daného Čl.6. 

- Člen RŠ I. Marton predniesol diskusný príspevok o príprave na výberové 
konanie na vymenovanie riaditeľa  ZŠ s MŠ Likavka. Potrebné informácie 
budú členom RŠ dodané v dostatočne vhodnom čase. 

- Člen RŠ Mgr. J. Brtko poukázal na zmenu v posudzovaní i možnosti 
navštevovania záujmových  útvarov žiakov školy. Diskusia v danej téme bude 
prebiehať podľa  usmernení MŠ SR v mesiaci september 2013. 

 
5. Uznesenie: 

 
     Rada školy berie na vedomie: 

1. Informácie o polročnom hodnotení žiakov ZŠ s MŠ Likavka 
2. Informácie o testovaní žiakov nižšieho sekundárneho vzdelávania ZŠ s MŠ 

Likavka v testovaní Komparo a testovaní Monitor 
3. Informácie o zápise žiakov do 1.ročníka ZŠ s MŠ Likavka 
4. Informácie o zápise detí do materskej školy 

 
     Rada školy schvaľuje: 

1. Zmenu Štatútu rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka v Čl. 3, 2-c-2, a Čl.6, 7. 
 

     Rada školy odporúča: 



1. Zostaviť komisiu, zistiť možné ponuky a vypracovať primárne podklady                  
na projekt tvorby hygienických priestorov i priestorov triedy v MŠ Likavka. 
Následne v spolupráci so stavebným úradom obce hľadať prijateľné spôsoby 
riešenia daného stavu. 

 

 
6.  Predseda RŠ JUDr. M. Brtko poďakoval prítomným za pozornosť a stretnutie                    
     RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

 


